



BOOK ILLUMINATION.- Page from a Book of Hours. France, 2nd half of the 15th century. With a depiction of Jesus being presented to the Temple. Below this a three-line text in bistro, with ornamented letter D (eus in adiutorium meum intende...) The page is decorated with trailing flowers and butterflies in black pen and heightened in red, blue and gold. The miniature painting is rendered in gouache and black pen on vellum, heightened with gold. 14 x 10.2 cm. Verso a twelve-line text in bistro and red, heightened with blue, red and gold. Framed. – Small areas of rubbing, overall good condition.

zu untersuchen

Seite aus einem Livre d'heures, Frankreich, 2.H. 15. Miniaturmalerei mit der Darstellung der Darbringung Jesu im Tempel.

Koller Auktionen - Lot 6815**W242 Old Master Prints - Friday 19 September 2014, 9.30 AM**

Darunter drei-zeiliger Text in Bister, mit ornamental ausgeschmücktem Buchstabe D (eus in adiutorium meum intende...) Die Seite mit Blumenranken und Schmetterling in schwarzer Feder, rot, blau und gold gehöht. Die Miniaturmalerei mit Gouache, Feder in Schwarz auf Pergament, gold gehöht. 14 x 10,2 cm. Verso zwölf-zeiliger Text in Bister und Rot, blau, rot und gold gehöht. Gerahmt. - Kleinere Bereibungen, insgesamt in guter Erhaltung.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 600 / 800

€ 620 / 820

